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در آینه لیگ
11فوتبال ایران

تیم فوتبال سپاهان این روزها در اردوی ترکیه به سر می برد و در کنار تمرینات 
سخت و فشرده، بحث جذب بازیکن و تقویت تیم هم به طور جدی پیگیری 
می شود و دو بازیکن خارجی در آستانه امضای قرارداد با طلایی پوشان قرار 
دارند که یکی از آنها همان طور که پیش تر اعلام شده بود مانوئل فرناندز 
پرتغالی است. نشریه رکورد پرتغال با انتشار این خبر در حساب رسمی 

خودش از نهایی شدن قرارداد میان فرناندز و سپاهان بزودی خبر داد.

کاروان ذوب آهــن با پشــت ســر گذاشــتن تســت های پزشــکی در مرکــز ایفمارک، 
اردوی تهــران را آغــاز کردنــد و قــرار اســت در ایــن مدت ســه بــازی تدارکاتی مقابل 
نساجی مازندران، مس رفسنجان و پرسپولیس برگزار کنند. نادر محمدی مدافع 
فصل گذشته تیم تراکتور مدتی است در تمرینات ذوب آهن حضور دارد و مقابل 
فجــر سپاســی هــم بــازی کرد. ایــن بازیکن نیــز به همراه ســایر نفرات تســت های 
ایفمارک را پشــت ســر گذاشــت تقریباً  انتقال او به ذوب آهن قطعی شــده اســت.

نادر محمدیمانوئل فرناندز

اوت انداز در ذوب آهنهمبازی رونالدو در سپاهان

پنجره نقل و انتقالاتی باشگاه نفت مسجدسلیمان بسته شد. هدایت یزدی 
مدیرعامل باشگاه با تأیید این خبر می گوید: »کرار جاسم بابت طلب خود از 
باشگاه به فیفا شکایت کرد و به همین دلیل فعلاً باشگاه نمی تواند قرارداد 
بازیکنــان جدیــد خــود را ثبــت کنــد. بایــد بــا او مذاکــره کنیم و بــه جمع بندی 
برســیم. به امید خدا مشــکل حل خواهد شــد و پیگیر هســتیم. ما تیم را به 

صورتی می بندیم که پایان فصل دغدغه ای نداشــته باشــیم.«

کرار جاسم

پنجره نفت مسجدسلیمان بسته شد

زی  با ر در  دا ا تبال هو تیم فو
تدارکاتی مقابل تیم امید عمان 
با نتیجه یک- صفر به پیروزی 
رسید. ساکت الهامی سرمربی 
هوادار در این باره می گوید: 
»خوشبختانه شرایطی مهیا شد 
که یک بازی باکیفیت با یک تیم 
خیلی خوب برگزار کنیم؛ تیم ملی 
امید عمان سه بازیکن بزرگسال 
را در اختیار داشت و برای مرحله 
دوم بازی های آسیایی آماده 
می شد؛ تیم خیلی باکیفیتی بود 
و فکر نمی کنم حتی یک عمانی 
هم بین شان بود. واقعاً وقتی به 
فیزیک ها نگاه می کردیم یک 
نفر زیر 1/90 وجود نداشت. من 
سورپرایز شدم که تیم عمان تا 
این حد خوب بود اما بچه ها خیلی 

خوب و باکیفیت بازی کردند.
بازی خیلی خوبی بود و توانستیم 
همه بچه ها را محک بزنیم. تیم 
م صلال  بود که  ا عمان تیمی 
را یک-صفر برده بود و از نظر 
فیزیکی فوق العاده و کاملاً در 
شرایط بازی بودند. ما در شرایط 
 7 -8 بدنسازی دیروز آمدیم؛ 
ساعت در راه بودیم و بعد از آن 
هم بازی کردیم و توانستیم همه 
بچه ها را محک بزنیم که برایمان 

خیلی خوب بود.«
الهامی از داور بازی گلایه دارد: 
»حداقل سه پنالتی صددرصد 
گرفته نشد ولی شرایط بازی 
همین است و چون بیشتر بچه ها 
در یک هتل هستند می خواهند 
شرایط طوری باشد که در هتل 
با هم به مشکل نخورند و نتایج 
خیلی به هم نزدیک است. من 
شنیدم بازی تراکتور با تیم لیگ 
یکی قطر هم همین طور بوده 
ز این بازی ها  است اما باید ا
درس بگیریم چون نتایج از نظر 
شخصیتی برای تیم ما و همچنین 
کشور خوب است؛ مردم باید 
بدانند جایگاه فوتبال ما در آسیا 

کجا است.«
ری  برگزا که  است  مدعی  و  ا
اردو در ترکیه نسبت به کشور 
خودمان ارزان تر تمام می شود: 
»وقتی به اینجا نگاه می کنم یاد 
شمال خودمان می افتم. همین 
بین در شمال و استان  تله کا
اردبیل هست، زمین چمن آنجا 
هست، آب و هوای خیلی خوب، 
تغذیه خیلی خوب؛ ما این شرایط 
را نداریم؟ به خدا خیلی بهتر از 
این هم داریم اما شرایط را طوری 
کرده اند که آمدن به اینجا از اردوی 
داخلی ارزان تر تمام می شود. 
زمین خیلی خوب، کمپ عالی، 
تغذیه عالی، هتل خوب و... که 
همه اینها را در ایران داریم اما 
پکیج را نداریم. اگر یک پکیج 
خوب ایجاد شود و همه اینها یک 
جا مستقر شوند، از هر لحاظ بهتر 
است. این شرایط مایه شرمساری 

کشور ما است.«

امیر قلعه نویی 
شاید در حال 

حاضر باتجربه ترین 
مربی لیگ برتر 

باشد به همین 
دلیل از او هم 
انتظار می رفت 

که حداقل 
نیمکت نشینانش 

را به سکوت وا 
می داشت 

گل گهر ابتدا از زمین خارج شد

واکنش باشگاه کرمانی: 
امیر قلعه نویی ساکت 

نشسته بود 

تیم های فوتبال گل گهر سیرجان و 
مس کرمان در دیدار تدارکاتی به 
مصاف هم رفتند، اما بازی دو تیم 
به دلیل اعتراض به داوری نیمه تمام 
ماند. حالا مسئولان باشگاه کرمانی 
ق  تفا ا ین  ا را مقصر  ن  ن شا با میز
می دانند. سعید قرایی، مدیر رسانه 
مس کرمان می گوید: »در طی بازی 
شاهد یکسری اشتباهات عجیب 
از سوی داور مسابقه بودیم. طبیعتاً 
گل گهر هم با توجه به وضعیت میزبانی 
و حضور هواداران علاقه نداشت که 
در بازی شکست بخورد. داور هم به 

هر حال اهل سیرجان بود. یکسری 
سوت هایی زده شد که هر کادرفنی 
را به اعتراض وادار می کند. اوج این 
اشتباه در دقیقه 87 اتفاق افتاد. داور 
روی صحنه ای که اصلاً خطا نبود در 
محوطه جریمه مس، اعلام خطا کرد. 
طبیعتاً کادرفنی کنار زمین به داور 
اعتراض کردند و تیم را کنار زمین 
کشیدند. اما متأسفانه بعضی از اعضای 
تیم فوتبال گل گهر جو را ملتهب کردند 
و دائماً خطاب به نیمکت ما واکنش 
نشان می دادند. آقای الهویی نسبت 
به اعضای نیمکت ما پرخاشگری 

می کردند. ما به ایشان اعلام کردیم اگر 
اعتراضی هست نسبت به عملکرد داور 
است. نهایت اگر داور این اعتراض ها را 
غیرمنطقی یا برهم زننده آرامش بازی 
بداند، فرد معترض را اخراج می کند. 
قای  بنابراین دلیلی برای مداخله آ
الهویی و پرخاشگری نسبت به نیمکت 
مس نیست. متأسفانه بعضی اعضای 
سیرجانی نیمکت گل گهر خطاب به 
بعضی بازیکنان ما که سابقه بازی در 
گل گهر را دارند، تعمداً صحبت های 
خارج از عرفی را به زبان آوردند که باعث 
ایجاد تشنج شد. بعد از این صحبت ها، 

آقای حسین خانی و جهرمی )سرپرست 
تیم( ناراحت شدند و واکنش نشان 
دادند.« او درباره واکنش قلعه نویی 
قای قلعه نویی  این طور می گوید: »آ
ساکت روی نیمکت نشسته بود. در 
مورد هواداران بعد از صحبت های آقای 
الهویی و اعضای کادرفنی گل گهر، جو 
ملتهب شد. بعد از این اتفاق در حالی 
که بازیکنان مس کنار زمین بودند، 
بازیکنان گل گهر از زمین خارج شدند 
و به رختکن رفتند. با توجه به جو بازی 
و خروج آنها به سمت رختکن، بازی به 

پایان رسید.«

به بهانه نیمه تمام ماندن بازی مس کرمان- گل گهر

 مسابقه ای که اصلاً 
تدارکاتی و دوستانه نبود

مسابقه ای که می توانست یک محک 
جدی برای هر دو تیم باشد اما به دلیل 
رفتارهای غیرحرفه ای که حتی در 
بازی های رسمی هم جایی ندارد 
نیمه کاره به پایان رسید. آقایان به 
حدی بازی را جدی گرفته بودند که 
انگار تیم برنده یا قهرمان لیگ می شد 

یا از سقوط فرار می کرد.
 در حالی که در اواخر نیمه دوم بازی 
دو تیم در حال برگزاری بود، داور 
در محوطه جریمه مس خطای دو 
ضرب اعلام کرد اما اعتراض کادر 
فنی مس موجب شد تا حجت جهرمی 
سرپرست این تیم، بازیکنان مس را از 
زمین بیرون بکشد و بازی به جنجال 
کشیده شود! این توقف برای دقایقی 
ادامه یافت و جدال های لفظی بین 
دو تیم برای دقایقی شکل گرفت ولی 
مسی ها حاضر به ادامه بازی نشدند 
و بازی دو تیم نیمه تمام رها شد. این 
در حالی است که قبل از این صحنه 
نیز اعتراضات مکرر کادر فنی مس 
کرمان موجب شد تا داور یکی از 
اعضای کادر فنی کرمانی ها را اخراج 

کند. مشخص نیست در حالی که این 
بازی یک بازی دوستانه و تدارکاتی بود 
چرا برخی نیمکت نشینان اینقدر روی 
نتیجه حساس بودند و مدام در کنار 

زمین جدال لفظی ایجاد می کردند.
حالا سؤالات زیادی پیش می آید؛ 
اول اینکه آن خوش و بش کردن های 
قبل بازی توسط دو سرمربی برای چه 
بود؟ البته نه اینکه این اولین مرتبه ای 
است که اتفاق افتاده نه، مشابه های 

بسیاری داشتیم.
به عنوان مثال تاتنهام و سویا که خود 
را برای فصل آینده آماده می کنند 
در کره جنوبی به مصاف هم رفتند. 
دیداری که با تساوی یک-یک به پایان 
رسید. هری کین ابتدا تاتنهام را پیش 
انداخت ولی ایوان راکیتیچ کار را برای 

تیم اسپانیایی به تساوی کشاند.
به نظر می رسید بازیکنان دو تیم، 
دیدار تدارکاتی پیش فصل خود را 
بسیار جدی گرفته اند. تا جایی که در 
یک لحظه از مسابقه بازیکنان دو تیم 

با هم درگیر شدند.
نکته جالب در این درگیری که مورد 

توجه تاتنهامی ها قرار گرفت نقش 
اریک لاملا در جریان صحنه های 
پرتنش بین بازیکنان دو تیم بود. 
اریک لاملا که پیش از پیوستن به 
سویا سابقه بازی در تاتنهام را دارد 
وقتی دید بازیکنان تیم فعلی و تیم 
سابقش در حال درگیر شدن هستند 
سعی کرد مانع از ادامه پیدا کردن 
درگیری ها شود. اریک لاملا، بازیکن 
، در این صحنه ها  نتینی سویا رژا آ
آن طور که انتظار می رفت مثل دیگر 
بازیکنان سویا خود را در تقابل با 
تاتنهامی ها نمی دید و سعی می کرد 
دعوا را فیصله بدهد. اما در انتهای 
بازی هم لاملا به سراغ چندین نفر 
از دوستان و همبازی های سابقش 
نها خوش  آ با  م رفت و  تنها تا  در 

و بش کرد.
تیم نساجی حدود 6-5 ماه پیش در 
ورزشگاه کارگران به مصاف پارس 
جنوبی رفت که این بازی با حواشی 
عجیبی توأم بود. این مسابقه که با 
یک گل به سود تیم میهمان در جریان 
بود بعد از درگیری بازیکنان دو تیم 

نیمه تمام باقی ماند و هر دو تیم قید 
ادامه مسابقه را زدند. در جریان این 
دیدار بازیکنان دو تیم با یکدیگر بارها 
درگیری لفظی پیدا کردند و به همین 
بقه  دلیل تصمیم به تعطیلی مسا
بقه  ین مسا گرفته شد. قضاوت ا

برعهده سیدمهدی سیدعلی بود.
 شاید برخی از نیمکت نشینان دو تیم 
یا هنوز به طور کامل توجیه نیستند 
یا همچنان در حال و هوای بازی در 
رده های پایین تر لیگ قرار دارند که باز 
هم این نوع درگیری و اختلاف و بیرون 
کشیدن زمین در یک بازی تدارکاتی 

قابل توجیه نیست.
ن  کرما مس  تیم  ن  نیمکت نشینا
حتی اگر محق هم باشند این را باید 
بدانند که ورود به لیگ برتر با چنین 
تفکری نمی تواند پیامدهای خوبی 
به همراه داشته باشد. وقتی در یک 
بازی تدارکاتی میان دو تیم هم استانی 
این اتفاق رخ می دهد این تصور 
ایجاد می شود که انگار از قبل میان 
آنها کری های زیادی وجود داشته و 
برگزاری این بازی هم بهانه ای بیش 

برای تسویه حساب نبوده است.
امیر قلعه نویی شاید در حال حاضر 
باتجربه ترین مربی لیگ برتر باشد به 
همین دلیل از او هم انتظار می رفت که 
حداقل نیمکت نشینانش را به سکوت 
وا می داشت تا آنچه که از این بازی به 
دنبالش بودند را به دست می آوردند 
و بعد از بازی هم آنقدر میکروفن در 
اختیار شان قرار می گرفت که درباره 
اتفاقات این مسابقه صحبت کنند. 
پس به نظر می رسد نتیجه در این 
دربی تدارکاتی خیلی مهم تر از بازی 

بوده است.
بعد از بازی در فضای مجازی و برخی 
کانال های هواداری به حواشی این 
بازی پرداخته شد و ظاهراً میان برخی 
گران هم  نیمکت نشینان و تماشا
مشاجره لفظی صورت گرفته است. 
حالا اگر با این مسأله به طور اصولی 
برخورد نشود و به جای جمع کردن 
موضوع علیه یکدیگر موضع گیری 
کنند احتمال تنش در تقابل های 
دو تیم در لیگ بیست و دوم وجود 

خواهد داشت.


